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Notulen  
Dorpsraad Wellerlooi, 13-06-2023 

 

Aanwezig bestuur: Ingrid Bergmans, Nicole v.d. Haghen, Willem Fleuren, Jill Jacobs en Annemarie 
de Mulder, Roy Boor en Stefan Fleuren. 
Namens de gemeente Bergen: Wim Strolenberg en Nicole Peters 
Toehoorders: / 
Afgemeld: Eric Janssen 
Niet aanwezig: / 

 

1. Opening door voorzitter Ingrid Bergmans. 

 

2. Kermis Wellerlooi – met Nicole Peters; 

- Guido, Jill, Stefan en Willem hebben bij elkaar gezeten. Kermis naar vrijdag, zaterdag, 

zondag.  

Ideeen zijn: 

o Het doel van de kermis is: dat het een “gezellig” feest is voor inwoners en exploi-

tant. 

o School betrekken bij de kermis: voorstel is om vrijdag vanaf 13u vanuit school 

naar de kermis te gaan. 

o Guido zit sowieso t/m september (kermis) nog in ’t Centrum. 

o Sponsoring vragen om kinderen vrijdag vanuit school gratis naar de kermis te la-

ten gaan. 

o Scholen Well en Wellerlooi zijn een cluster, mogelijkheden bekijken om De Vitus 

hier naar Wellerlooi te halen en de Catharinaschool naar Well met de kermis. 

o Ook de OKI betrekken bij de kermis vrijdagmiddag. 

o Daarna een soort van disco organiseren om de kinderen langer te laten blijven. 

o Iets inleveren door de kinderen op vrijdag en zondag is er een prijsuitreiking, om 

zo de jeugd weer naar de kermis te trekken. 

o Guido wil graag een tent zetten, bij voorkeur de tent in de midden en daar een 

“gezellige” kermis omheen bouwen. Dit moet bekeken worden, aldus Nicole Pe-

ters. 

o Kermisterrein is dat weekend voor de kermisexploitant, en zij mogen aangeven 

wat wenselijk is. Dus samen goed bekijken hoe het terrein in te richten. 

o De Catharinastraat graag weer afsluiten, dit heeft vanuit Wellerlooi de hoofdprio-

riteit. 
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o Zaterdag zal een volwassenenprogramma hebben. 

o Zondag weer een familiedag van maken, starten met een brunch en de fanfare. En 

mogelijk nog meer verenigingen hierbij betrekken. 

o Idee was om de kermis af te sluiten met bijvoorbeeld vuurwerk. 

o Er wordt al nagedacht over een stichting mocht ’t Centrum en/of de Smid in de 

toekomst om wat voor een reden dan ook niet willen en/of kunnen uitbaten dat 

kermisweekend. En welke datum het beste geschikt is voor het kermisweekend, 

wordt dan ook bekeken. 

o In 2023 staat het kermisweekend vast op 15-16-17 september. 

o Na de kermis dit jaar zal er een evaluatie zijn met de werkgroep, de exploitant en 

de gemeente over hoe verder. Met of zonder exploitant en/of met hoeveel at-

tracties etc.  

  

3. Bespreken aanvragen leefbaarheidsbudget 2023: 

€3500,- gemeentelijke subsidie is dit jaar te verdelen over de aanvragen van het leefbaar-

heidsbudget 2023 + bedrag dat is teruggestort door Fanfare Nooitgedacht. 

Wie: Waarvoor: Aanvraag be-

drag: 

Opmerking: 

Catharinaschool  

(samenvoordebuurt.nl) 

Nieuwe picknickbank 
en/of aankleding van 
onze speelplaats , te-
vens ontmoetingsplek 
voor de bewoners en 
passanten van Weller-
looi. 

€250,00  Het zou kunnen als aan-

vulling in de crowdfunding 

tot het gevraagde bedrag, 

maar kan ook een aan-

deel(tje) zijn in het nieuw 

aan te schaffen speeltoe-

stel / ondergrond verwer-

ken tot veilige “valonder-

grond. 

Greenteam Beregening automatise-
ren van het trapveldje 
achter  
‘t Luukske en het speel-
veld. 

€ 658,24 / 

C.V. de Kuluut Jubileumjaar: Iedere 11 

jaar vervangen we onze 

"pakken" (colberts). 

3 colbertjes zou 
geweldig zijn = 
€1200,00 

Zwarte Colbert bestuur 

€109,00 per stuk 

Rode colbert raadslid 

https://samenvoordebuurt.nl/nl/initiatives/activities/details/funding/981/speelplaats-catharinaschool-als-de-ontmoetingsplaats
https://samenvoordebuurt.nl/nl/initiatives/activities/details/funding/981/speelplaats-catharinaschool-als-de-ontmoetingsplaats
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€399,00 per stuk 

Totaal 16 rode jasjes en 

4 zwarte jasjes. 

Fanfare Nooitgedacht HP Laserjet printer om 

muziekstukken met enig 

gemak uit te printen. 

€ 783,50 Ze vragen de helft van de 

aanschaf, het totale 

aankoopbedrag is 

€1567,00 

Jeugdkuluut Nieuwe mantels 

jeugdtrio. 

€ 1111,00 Globale prijs voor 15 

mantels raad van 11 en 4 

mantels voor een prins, 

prinses en adjudanten en 

15 schuitjes en 3 steken is 

€7180,00 

 

Stemmen bestuur: 

Wie: Stemmen  

voor: 

Stemmen  

tegen: 

Opmerking: 

Catharinaschool  
(samenvoordebuurt.nl) 

7 0 Meer tekst en uitleg nodig. Voorstel van 
de gemeente om bij hoofd buitendienst 
planken voor een tuinbank te vragen. 

Greenteam 7 0  

C.V. de Kuluut 7 0  

Fanfare Nooitgedacht 7 0  

Jeugdkuluut 7 0  

 

4. Vaststellen notulen vorige vergadering: 

Hierbij zijn de notulen van bestuursvergadering van 13-03-2023 vastgesteld. 

 

5. Mededelingen vanuit het dagelijks bestuur: 

- Taste en Go: er ligt nu een plan om 22 appartementen te maken voor verkoop en verhuur. 

Hoe en wat precies wordt later bekend. Eerder plan is afgeketst door de Gemeente Ber-

gen. 

https://samenvoordebuurt.nl/nl/initiatives/activities/details/funding/981/speelplaats-catharinaschool-als-de-ontmoetingsplaats
https://samenvoordebuurt.nl/nl/initiatives/activities/details/funding/981/speelplaats-catharinaschool-als-de-ontmoetingsplaats
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- Er komt een nieuw speeltoestel in het speeltuintje op de Vinkenkamp. 

 

6. Wat is er gebeurd in Wellerlooi (mededelingen vanuit het dorp): 

- Afscheid juf Mirna; 

- Communie is gevierd; 

- Koningsdag is gevierd; 

- Flessenactie Scouting; 

- Lintje uitgereikt aan Marian van Bon; 

- De film Wei over dementie is in ’t Luukske getoond; 

- De bomen bij de kerk zijn gesnoeid. Greenteam heeft het afval opgeruimd, maar zware 

klussen als deze moeten niet meer door ’t Greenteam gebeuren. 

 

7. Belangrijke ingekomen stukken: 

- Gemeente Bergen: Gemeenteberichten; 

- Vitale leefomgeving Wellerlooi; 

- Jeugdkuluut: Aanvraag leefbaarheidsbudget 2023; 

- Gemeente Bergen: uitnodiging gezamenlijke dorpsraden met verkeerssituatie N271, dia-

lectnamen komborden; 

- Greenteam: Aanvraag leefbaarheidsbudget 2023; 

- Gemeente Bergen: Opening informatiepunt met netwerkbijeenkomst 20 mei; 

- VKKL: Nieuwsbrief april – mei; 

- Bibliotheek Bergen: uitnodiging 

- Natuur en Milieufederatie Limburg: nieuwsbrieven; 

- Mantelzorgondersteuning: nieuwsbrieven; 

- Archief de Loi: Facturen aanschaf leefbaarheidsbudget 2021; 

- Gemeente Bergen: Publicatie lintjesregen 2024; 

- C.V. Kuluut: Aanvraag leefbaarheidsbudget 2023; 

- Catharinaschool: Aanvraag leefbaarheidsbudget 2023; 

- Gemeente Bergen: uitnodiging kennismaking kunst- en cultuurcoaches. 

- Fanfare Nooitgedacht: Aanvraag leefbaarheidsbudget 2023. 

 

8. Actielijst: 

Wat te doen als er zich geen nieuwe voorzitter en secretaris zich aandienen? 

We kunnen de frequentie van het aantal vergaderingen terugbrengen. 

Noodkreet plaatsen om o.a. het leefbaarheidsbudget te behouden. 

Overige actiepunten blijven liggen totdat er meer bestuursleden aansluiten. 

 

9. Huishoudelijk reglement doornemen: 
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Zie concept huishoudelijk reglement juni 2023. 

 

10. Verkeerssituatie N271; 

- Verslag Ingrid toevoegen 

- Wethouder tekent de brief niet, maar schrijft persoonlijk een brief. Hij wil graag met een 

afvaardiging naar Maastricht om dit te bespreken met de gedeputeerde. 

- We willen als Dorpsraad deze brief wel ondertekenen. 

- Dorpsportalen bij de ingangen van het dorp zijn aan vervanging toe. Als Dorpsraad mogen 

meedenken over wat op de achterkant van de dorpen komt te staan. 

 

11. Tussentijdse financiële controle: door Willem:  

Alles is orde! 

 

12. Mededelingen door/vragen van Gemeente Bergen: 

- Ongeluk door grastegels Venweg, er zijn veel grastegels kapot en zorgen voor onveilige si-

tuaties. Melden op Reppido. 

- Sportaccommodaties: Afferden, Nieuw Bergen en Siebengewald zijn gefuseerd. Er wordt 

door een externe organisatie geïnventariseerd naar de beste plek voor een nieuwe geza-

menlijke plek van de sportaccommodaties. Well zal volgend seizoen aansluiten bij Affer-

den, Nieuw Bergen en Siebengewald. Voorlopig geldt dit alleen voor de voetbalverenigin-

gen. Wellerlooi kiest er nu voor om niet te fuseren. 

Er is met alle binnensport verenigingen en De Asseldonk gesproken over het gebruik en 

huidige staat van De Asseldonk. Hoe verder met de Asseldonk is onbekend. 

- Wie is tegenwoordig de wijkagent en hoe is hij/zij te bereiken? De wijkagent is op dit 

moment niet zichtbaar en bereikbaar voor Wellerlooi. Wim Strolenberg neemt dit mee. 

 

13. Rondvraag: 

- Jan en Piet vragen om te kijken naar een actiepunt om het afval opruimen op het veldje 

achter bij school op te pakken. We vragen aan school of zij dit onder de aandacht willen 

brengen in de nieuwsbrief. 

- Er zijn geluiden dat mensen wat missen in het dorp door het wegvallen van de WP. Hoe 

kunnen we ervoor zorgen dat mensen mogelijk nog beter de (herinnering) van de nieuws-

berichten ontvangen en dat op de nieuwe website gaan bekijken? De werkgroep van de 

website gaat hierover in beraad. 

 

14. Sluiten vergadering. 

Sluiting 22.53u 
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Met vriendelijke groet, 

 

Annemarie de Mulder 

Secretariaat  

Dorpsraad Wellerlooi 

secretariaat@dorpsraadwellerlooi.nl 


